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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
  GUVERNÖRSRÅDET 

   
 PROTOKOLL NR 2, 2007-2008 
 
Tid: 2007-08-25 och 26 
Plats: Scandic Star Hotel, Lund 
 

Beslutande: GRO Kenneth Persson, DG Sven-Arne Wennerberg 101-A, DG 
Sven-Eric von Wachenfeldt-Nilsson 101-B, DG Sören Bjurström 101-GD, DG 
Tord Berglund 101-N, DG Lars Hult 101-P, DG Kent Benediktsson 101-S, DG 
Sören Fohlström 101-SM, DG Staffan Wyke 101-SV, DG Per Hådell 101-U, 
DG Gudrun Rytterlund-Nordström 101-VG. 

 
 
§ 18 Mötets öppnande 
 GRO Kenneth Persson hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 19 Val av sekreterare för verksamhetsåret 
 VGRO PO Damberg väljes till sekreterare för verksamhetsåret. 
 
§ 20 Val av justeringspersoner 

DG Sören Bjurström 101-GD, samt DG Tord Berglund 101-N väljs att justera 
protokollet. 

 
§ 21 Anmälan om övriga frågor 
 § 30 G Forum på Webben 
 § 30 H Lions Quest 
 § 30 I Bring Quality to Life 
 
§ 22 Fastställande av föredagningslistan 
 Med ovanstående tillägg fastställdes ärendelistan. 
 
§ 23 Kommittérapporter  

A. FUU.  PDG Bengt Arne Bengtsson redogjorde för arbetssätt och bemanning 
inom FUU grupperna. Bl.a. kommer ett seminarium för MO, EO och LDC att 
hållas 20-21/10 på Scandic Bromma. FUU äskar ett tillägg om 100 000 sek för 
fullgörande av uppdraget. ID Jan-Åke Åkerlund informerar om att bidrag om 
20 000 us dollar kan sökas från LCI för att utveckla en långsiktig 
utvecklingsplan. IP frågade under denna punkt om distriktens målsättning 
avseende rekrytering respektive startandet av nya klubbar. 
Målsättningen visade sig vara totalt 9 nya Lionsklubbar, 2 Leo klubbar, totalt 
550 nya medlemmar. 
Beslut: . 

1. GR beslutar ge FUU fullmakt att fullgöra sitt uppdrag samt att 
äskade100.000 sek tas inom ramen för FUU´s budget. Bengt-Arne Bengtsson 
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sätter samman motiverad ansökan till LCI om bidrag för utvecklingsplan och 
MD skickar densamma till LCI. 
Vidare att såväl skriftlig samt muntlig rapport noteras och läggs till 
handlingarna. 
 
MDLDC Stefan Kanders redogjorde för utbildningsplanen för VDG. 
 
Beslut: 

2. GR noterade denna muntliga rapport. 
 
B.  Hjälpverksamheten. 
Under punkten lämnar PDG Reino Wikström rapport från den aktuella 
hjälpinsatsen med tält till det katastrofdrabbade Peru. 
PCC Finn Bangsgaard informerar allmänt om BQtL 
IRD Lennart Ahrnlund redogör för de problem som finns kring projektet 
Änglagård Novozybkov, vidare från Volontärbyråns jubileum där även skriftlig 
rapport överlämnas. 
 
Beslut: 

3. GR noterar IRD´s muntliga framställning samt insända rapporter 
bilagor 7, 8, 9, 1, 14, 22 och lägger dessa till handlingarna.  GR ger vidare Au i 
uppdrag att behandla begäran om revision från projektledningen för Änglagård 
och ge GR förslag till beslut i ärendet. 
 
C. Ungdomsverksamheten. 
 
Beslut: 

4. GR noterar rapporten enl. bil.15 och lägger den till 
handlingarna. 

 
§ 24 Ekonomi 

Controller Ralph Ahlquist informerar att den ekonomiska sammanställning för 
föregående verksamhetsår pågår tillsammans med revisorer och revisionsbyrå. 
Inför nästa GR torde ett preliminärt resultat föreligga. 
Projektmedelsstatus enl. bil. 21. 
Underlagen för medlemsavgifter till distrikten sänds ut inom kort samt har 
blankett A1 avseende klubbaktiviteter sänts ut. 
Placeringar. För närvarande är MD´s medel placerade enligt följande. 
1,5 MSEK specialinlåning hos SEB till 3,40 % med förfall 7/9-09.  
1,0 MSEK företagscertifikat utgivet av Husqvarna AB till 3,60 % med förfall 
25/9-07.  
1,0 MSEK företagscertifikat utgivet av Boliden AB till 3,67 % med förfall 
12/10-07. 
0,5 MSEK specialinlåning hos SEB till 3,52 % med förfall 21/10-07. 
1,0 MSEK företagscertifikat utgivet av Boliden AB till 3,85 % med förfall 
21/11-07. 
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Beslut: 

1. GR beslutar att lägga rapporten inklusive bil. 21 till 
handlingarna. 

 
§ 25 Instruktions och attestrutiner 
 Bil 2a. 
 
 Beslut: 
 

1. GR beslutar att höja attesträtten för kontorsansvarig till  
1Basbelopp 

 Bil 2b. 
 

Beslut: 
2. GR noterade och beslutade om förtydligande kring arbetssätt  

 enligt bil. 2 b. Tidigare förslag från DG Sven-ArneWennerberg vid GR1  
 är noterat men nuvarande arbetssätt bibehålls enligt ovanstående beslut. 
 
§ 26 Sight First 11 

Insamlingsresultatet per den 15/8 908,974 US dollar är redovisat på Lions 
svenska hemsida.  Målet vid verksamhetsårets utgång är 1 677,000 Us dollar. 
 
Beslut: 
 

1. Rapport anses därmed vara föredragen och lägger GR denna till 
handlingarna. 

 
§ 27 Världens Barn 

Informatör Maud Nordell beskriver alla positiva reaktioner från projektledning 
för Världens Barn avseende Lions starka engagemang i insamlingsprojektet. 
TidningenAllers uppmärksammande, SR´s hemsida,  SVT´s filmning i 
Morogoro. 
Insamlingen kommer att ha formen av en kommuntävling samt även en intern 
tävling mellan Lions klubbar och där pris utdelas under Riksmötet i Uppsala. 
Maud Norell meddelar att insamlingen under kampanjfinalen 12-13 oktober ej 
kommer att ingå i den interna tävlingen. 
 
Beslut: 
 

1. GR noterar Maud Nordells rapport och lägger den till 
handlingarna. 

 
§ 28 Röda Fjädern 2009 

IPGRO Annette Eiserman-Wikström redogör för läget och föreslår i 
överensstämmelse med AU´s förslag att en projektgrupp bildas tillsammans med 
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Hjärnfonden. Från Hjärnfonden deltar VD Hillevi Engbrant, Cecilia Gustafsson, 
Clara Dery och professor Lars Olsson. Redovisning sker på novembermötet  
och beslut skall kunna tas i januari 2008. 
 
Beslut. 
 

1. GR utser från Lions IPGRO Annette Eiserman-Wikström, 
Controller Ralph Ahlquist, DG Sven-Arne Wennerberg sam 
VDG Patrik Persson att ingå i projektgruppen med uppgift att 
arbeta fram ett förslag till Röda Fjädern upplägg för beslut av 
GR i januari 2008. 

2. GR beslutar att finansiering tas ur projektmedel. Om projektet 
inte blir av belastas multipeldistriktets administrativa kassa. 

 
 

 
§ 29 Övriga rapporter 

A. NSR 2008 Kjell Jonsson 
B.  
Beslut: 
 

1. GR tar till sig PDG Kjell Jonssons rapport och lägger den till 
handlingarna. 
Rapporten utsänds till DG och VDG 
PDG Reino Wikström tar upp frågan om Leos medverkan och finansiering. 
 
Beslut: 
 

2. GR beslutades att låta frågan gå till Kommittén för 
Ungdomsverksamhet. 
 
C. Kontoret. Annette Eiserman-Wikström, Maud Nordell. Flyttningen klar, 

lokalerna fina och tillgängliga och det hela upplevs positivt av personalen. 
Kostnaderna för flytt belastar verksamhetsåret 2006-2007. 
Medarbetarsamtal, säkerhetsgenomgång, brandplan m.m. genomförda. 

D.  
Beslut: 

3. GR beslutar att lägga rapporten till handlingarna. 
 
C. Convention Chicago 
GRO Kenneth Persson lämnade en kort rapport från Convention inklusive de 
resolutionsförslag som antagits. 
 
Beslut:  
 

4. Rapporten lades till handlingarna. 
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D. Convention Bangkok. 
GR informerades genom controller Ralph Ahlquist och IPGRO Anette 
Eiserman-Wikström om läget för att Au´s upphandling enligt beslut GR 1 § 11. 
Upphandlingen avser resa för ”vinnare” och övriga medresenärer. 
 
 
 
Beslut: 
 

5. Rapporten lades till handlingarna. 
 
E. RM 2008. Skriftlig rapport bil. 20 från Per Hådell noterades. 
F.  
 Beslut: 
 

6. GR ansåg därmed punken föredragen och läggs till 
handlingarna. 

 
 
F.  Folkuniversitetet. 
 
Skriftlig rapport förelåg. 
 
Beslut: 
 

7. GR godkände densamma. 
 

Finn Bangsgaard föreslog FUU att lyssna med folkuniversitetet eller annan 
motsvarande organisation för multipeldistriktets ledarutbildning. 
 
Beslut: 
 

8. GR beslutar i enlighet med detta förslag. 
 
 
G. Varumärkeskampanjen. 
PID Bruno Ahlqvist informerade och vädjade till Distriktsguvernörerna att se till 
att intervjuer genomföres efter den 3: annonseringsomgången. 
Muntlig och skriftlig rapport bil.12 ansågs därmed  föredragen. 
 
Beslut: 
 

9. GR beslutar att lägga rapporterna till handlingarna. 
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§ 30 Övriga frågor. 

A. Europa Forum 
Under EF kommer BQtL att få informera om projektet. Vidare ungdomsläger 
växlas, CC möte med de övriga Nordiska länderna. Röstning avseende vissa 
resolutioner skall också ske. 
 
Beslut: 
 
 

1. GRO Kenneth Persson sänder info till Guvernörerna om vilka 
resolutioner som kommer upp. 

 
B. Orkester Norden.  Finn Bangsgaard rapporterade om årets omgång och  
speciellt konserten i Vara den 3/7. Strålande musikupplevelse. 
Tyvärr har vi ingen deltagande pianist till musiktävlingen på EF. 
Hoppas på bättre lycka nästa år i Cannes då det är violin på programmet. 
 
Beslut: 
 

2. Muntlig samt skriftlig rapport bil. 19 härmed föredragen och 
läggs av GR till handlingarna. 

 
C. The Lion m.m. 
Tidningen kommer att fortsätta med dagens format och utseende. En artikel 
serie om FUU kommer. Maud Nordell efterlyser mer bilder men högupplösta 
sådana (över 3.mp.) 
Handboken levereras nästa vecka. DG Tord Berglund informerar om att hans 
klubb sprider The Lion lokalt. 
 
Beslut: 

3. GR noterar Maud Nordells rapport och läger densamma till 
handlingarna. 
 

4. GR ger AU i uppdrag att utreda i vad mån ett bredare utskick av 
vår tidning kan ske. 

 
 

 
D. IT. Skriftlig rapport bil.13 föreligger och ansågs därmed föredragen. 
 
Beslut: 
 

5. GR lägger rapporten till handlingarna. 
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E. PDG Christer Fält gav GR en strålande muntlig föredragning. Skriftliga 
rapporter bil. 17 och 18 föreligger också. 

 
Beslut: 
 

6. GR tar emot och tar till sig rapporteringen. 
 

F. Insight First. Lion Guy Heden ger GR och övriga en strålande föreläsning 
kring vår planet och dess framtid. 

 
G. Forum på webben. DG Lars Hult talar för denna tjänst samt uppmanar DG 

att informera klubbarna om denna möjlighet att debattera och belysa viktiga 
frågor. 

 
 
Beslut: 
 

7. GR beslutar att ge Redaktionen i uppdrag att följa upp och 
informera GR om något nytt debattämne uppstår på Forum. 
 
H. Lions Quest. PDG Stefan Kanders. 
Rapporteras om flytten av kontoret till Arboga. Stefan Kanders är ju numera ny 
VD för Lions Quest. 
 
Beslut: 
  

8. GR önskar Lions Quest och Stefan Kanders lycka till och lägger 
den muntliga rapporten till handlingarna. 

   
Under denna fråga kom även en fråga kring massutskick på nätet till klubbarna 
upp. 
 
Beslut: 
 

9. GR beslutar låta AU utforma en generell policy för hur 
massutskick skall hanteras. Tv. Tillåts Stefan Kanders och Christer Fäldt med 
respektive projekt att få använda sig av massutskick. 

 
H. Bring Quality to Life. Finn Bangsgaard. Möjlighet finns att för medlemmar i 

åldrarna 25-60 år att projektanställas av Räddningsverket. Förutsättningarna 
är bl.a. att man skall kunna ställa upp för att resa på uppdrag var som helst i 
världen med 4 timmars varsel. 

I.  
Beslut: 
 

10. GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 
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§ 31 Nästa GR-möte. 
 Örnsköldsvik 16-18 november. 
 
§ 32 Avslutning 

GRO Kenneth Persson tackade för 2 två innehållsrika dagar och avslutade 
mötet. 
 
 
 
 
 
 
 
PO Damberg   Kenneth Persson 
V GRO   GRO 
 
 
 
 
    
Sören Bjurström  Tord Berglund 
DG 101 GD   DG 101 N 
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                                                07 08 15 
 
 


                       Lions Riksmöte 2008 – arbetsläget i dag 
 


 


 


Många aktiviteter är avklarade såsom hotell, mötes- och bankettlokal, där vi träffat 
överenskommelser, samt partnerprogram i stort. Hela riksmötet med förhandlingar, invigning 
och bankett samt övriga interna sammanträden kommer liksom luncher och annat intagande 
av mat och dryck att äga rum i Uppsalas nya Konsert & Kongresshus som invigs om ett par 
veckor. Det blir med andra ord ett väl sammanhållet riksmöte. Vi ska för övrigt ha nästa 
kommittémöte i konserthuset den 22 aug.  
 
Riksmötesgolfen äger rum på Söderby golfbana tio km utanför Uppsala. 
Det som återstår att ordna är vad vi ska äta vid olika tillfällen samt musik och underhållning. 
Vi prövar olika alternativ. Vi är inte heller färdiga med alla trycksaker. Sedan återstår också 
en mängd detaljer som vi kommer att klara ut i början av nästa år.  
 
Vi har ansökt om bidrag hos Uppsala kommun åberopande att riksmötet blir ett tillfälle att 
visa upp stan för folk från hela Sverige och andra länder.  
 
Vi räknar med att presentera ett slutligt program och budget vid mötet i Uppsala den 5 - 6 
oktober.  
 
 
 
Mvh 
 
 
Kenny Jonsson 
Riksmötegeneral 
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        Rapport, projekt, MD-101  06-07-01 – 07-06-30 


 
 
Penningpåse   Katastrofberedskap  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 999 490,00  Intäkter 1 029 495,40 
Kostnader -523 547,66  Kostnader -474 341,04 
Årets Resultat 475 942,34  Årets Resultat 555 154,36 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 1 623 547,45  Ingående kapital 2 422 795,40 
Årets resultat 475 942,34  Årets resultat 555 154,36 
Utgående Kapital 2 099 489,79  Utgående Kapital 2 977 949,76 
     
Handikappfonden   Sight First II  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 454 364,00  Intäkter 614 738,50 
Kostnader -181 753,03  Kostnader -943 271,84 
Årets Resultat 272 610,97  Årets Resultat -328 533,34 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 891 720,50  Ingående kapital 328 533,34 
Årets resultat 272 610,97  Årets resultat -328 533,34 
Utgående Kapital 1 164 331,47  Utgående Kapital 0,00 
     
Narkotika   Maarja Village  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 250,00  Intäkter 0,00 
Kostnader 0,00  Kostnader 0,00 
Årets Resultat 250,00  Årets Resultat 0,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 67 203,00  Ingående kapital 64 343,71 
Årets resultat 250,00  Årets resultat 0,00 
Utgående Kapital 67 453,00  Utgående Kapital 64 343,71 
     
Narkotikasökhund   Novozybkov  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 271 500,00  Intäkter 525 447,66 
Kostnader -360 000,00  Kostnader -453 410,75 
Årets Resultat -88 500,00  Årets Resultat 72 036,91 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 406 000,00  Ingående kapital -20 636,91 
Årets resultat -88 500,00  Årets resultat 72 036,91 
Utgående Kapital 317 500,00  Utgående Kapital 51 400,00 
     
BQtL   Viljandi Estland  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 967 836,52  Intäkter 0,00 
Kostnader -1 047 119,87  Kostnader 0,00 
Årets Resultat -79 283,35  Årets Resultat 0,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 941 873,78  Ingående kapital 15 791,85 
Årets resultat -79 283,35  Årets resultat 0,00 
Utgående Kapital 862 590,43  Utgående Kapital 15 791,85 
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NSR 10,-   Ungdomsläger  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 53 740,00  Intäkter 502 155,93 
Kostnader -144 077,05  Kostnader -545 213,81 
Årets Resultat -90 337,05  Årets Resultat -43 057,88 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 293 794,91  Ingående kapital 147 978,75 
Årets resultat -90 337,05  Årets resultat -43 057,88 
Utgående Kapital 203 457,86  Utgående Kapital 104 920,87 
     
NSR-projekt Oradea   Oskarshamnslägret  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 29 765,00  Intäkter 234 043,00 
Kostnader 0,00  Kostnader -163 706,00 
Årets Resultat 29 765,00  Årets Resultat 70 337,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 28 329,00  Ingående kapital 597 131,96 
Årets resultat 29 765,00  Årets resultat 70 337,00 
Utgående Kapital 58 094,00  Utgående Kapital 667 468,96 
     
Orkester Norden   Vision for all  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 127 791,00  Intäkter 12 000,00 
Kostnader -86 771,50  Kostnader -164 006,00 
Årets Resultat 41 019,50  Årets Resultat -152 006,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 49 468,00  Ingående kapital 152 006,00 
Årets resultat 41 019,50  Årets resultat -152 006,00 
Utgående Kapital 90 487,50  Utgående Kapital 0,00 
     
     
   Resultaträkning  
   Intäkter 5 822 617,01 
   Kostnader -5 087 218,55 
   Årets Resultat 735 398,46 
     
   Balansräkning  
   Ingående kapital 8 009 880,74 
   Årets resultat 735 398,46 
   Utgående Kapital 8 745 279,20 


 
 


 


       
 


 


 


 


2007-06-30 


R.Ahlquist 


Controller MD101 


 








2007-2008  Bil 22 
2007-08-21 


1 


 


 


IR Konferens 


 


Hej alla Lions, 
Vi har haft ett telefonmöte i hjälpkommittèn och vill med detta budskap ge lite tydligare bild av vad 
som gäller. 
Var och en bokar ett hotellrum på Scandic i Bromma för 570:- och anger Lions Konferens. 
Resan till Bromma företas på bästa sätt och lägsta kostnad. 
Vi startar kl. 12.00 med lunch och konferensen startar kl 13.00. 
Ni som inte kan deltaga  kommer att erhålla skriftlig information så alla vet vår inriktning. 
  
Förslag till Agenda och ca tider 
  
 
 
Lördag 1/9-07 


• 13.00 Hjälpkommittèn, presentation, mål och inriktning  
• Distriktens IRC presenterar sig själva, kort.  
• 14.00 Världens barn  
• 14.45 Restauranskolan, Oradea  
• 16.00 Bring Quality to Life, SRV-( EF,NSR)  
• 17.00 HAFO  
• 18.00 Avslut  
• 19.30 Middag och social samvaro 


Söndag 2/9-07 


• 08.30 Restaurangskolan, Oradea  
• 10.00 RM beslut, Pengapåsen  
• 10.30 Sight First II  
• 11.00 Projekt som avslutats och ev. pågår  
• 11.30 Året som gått, bra/dåligt- frågor till GR i Lund 25/8-07  
• 12.00 Lunch  
• 13.00 Avslutning och sammanfattning  
• 13.30 Hemresor 


 
 
Hjärtligt Välkomna till dessa timmar av egen fritid och Ert engagemang för Lions. 
 
 
HK 
 
 
IRD Lennart Ahrnlund, Bengt Almqvist, Börje Jonson 
2007-08-13 
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Attestrutiner för Lions Club International MD101. 
 
Med kontroll menas att fakturerad vara eller tjänst är så väl kontrollerad att den kan godkännas till 


kvantitet, kvalitet och pris enligt upprättat avtal. 
 


Med attest menas att fakturerad vara eller tjänst är kontrollsignerad samt kontrollerad till pris inom 
ramen för upprättat avtal och därmed godkänd för utbetalning. 


 


Område Kontroll Attest 
Löpande ärenden på MD 
101:s kontor 


TJ KA upp till ett basbelopp 
EC/GRO över denna summa. 


   


Arbetsutskottet KA KA upp till ett basbelopp 
EC/GRO över denna summa. 


   


Guvernörsrådet KA KA upp till ett basbelopp 
EC/GRO över denna summa. 


   


Kommittéer KA KA upp till ett basbelopp 
EC/GRO över denna summa. 


   


Projektgrupper KA KA upp till ett basbelopp 
EC/GRO över denna summa. 


   


Reseräkningar Respektive 
områdesansvarig 


KA upp till ett basbelopp 
EC/GRO över denna summa. 


 


Förklaring till förkortningar 
AU Arbetsutskottet 
EA Ekonomiansvarig 
EC Ekonomicontroller 
IPCC Omedelbart föregående guvernörsrådsordförande 
GR Guvernörsrådet 
GRO Guvernörsrådsordförande 
VGRO Vice Guvernörsrådsordförande 
KA Kontorsansvarig 
KO Kommittéordförande 
PL Projektledare 
RMK Riksmöteskommittén 
RO Riksmöteskommitténs ordförande 
RVN Riksvalnämnden 
ST Stadgesekreterare 
TJ Tjänsteman 
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Arbetssätt GR, AU, kommittéer och projekt. 
 


Arbetssätt för GR, AU, kommittéer och projekt 
Riksmötet och guvernörsrådet har beslutat att det skall finnas kommittéer och projektgrupper. 
Rapporter från kommittéer, projektgrupper eller enligt givna uppdrag skall lämnas till AU för 
beredning senast en vecka före AU-mötet. 
Följande kommittéer skall avlämna rapport inför varje GR-möte: 
 


▫Kommittén för framtidsfrågor 
Medlem 
Utveckling 
Utbildning 


 


▫Kommittén för hjälpverksamhet 
Internationella relationer 
Projekt 
Handikapp 


 
▫Kommittén för ungdomsprojekt 


Narkotikakommittén 
Ungdomsutbyte 
LEO 
 


▫Katastrofberedskapen 
 
 
Följande kontaktpersoner har valts av GR och skall rapportera till GR vid behov dock minst 
en gång per år. Rapporten skall lämnas till arbetsutskottet för beredning senast en vecka före 
AU-mötet. 
 
Följande kontaktpersoner skall lämna rapport: 
 
▫Orkester Norden 
▫Astma/Allergi 
▫Barndiabetes 
▫Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar – Röda Fjädern 
▫Sveriges Lions Hjälpfond 
▫Konungens jubileumsfond 
▫Lions Quest 
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Beslut och delegeringsordning för Guvernörsrådet MD 101 
verksamhetsåret 2007-2008 


 
Guvernörsrådet (GR) har det övergripande ansvaret för multipeldistrikts (MD) 101:s 


verksamhet, ekonomiförvaltning samt övrig administration. Arbetsutskottet(AU) är ett organ 


för handläggning och verkställighet av uppgifter enligt beslut av GR och för beredning av 


ärenden till GR-möten. 


 


Ärende Beredning Ansvar/Beslut Anmärkning 
Riksmöte    


▫Kalla till riksmöte AU GR  


▫Anordna riksmöte AU RO/RMK Se Riksmötesanvisningar 


▫Förbereda ärenden AU GR Se riksmötestryck i The 
Lion 


▫GR:s redogörelse 
föregående år 


IPCC/AU GR  


▫Årsredovisning EC/AU GR  


▫Kortfattad redogörelse 
innevarande år 


GRO/AU GR  


▫Valärenden RVN/AU GR  


▫Rapporter KO/PL/AU GR  


▫Förslag från GR AU GR  


▫Motioner från klubbar AU   


▫Verksamhetsplan vGRO/AU GR  


▫Budget samt förslag om 
medlemsavgift 


vGRO/AU GR  


    


Guvernörsrådsmöte    


▫Kalla till GR-möte AU GRO AU beslutar vilka som 
skall kallas respektive 
inbjudas till GR-möte. 
Kallade erhåller 
ersättning enligt ”Policy 
för ersättning…) nr 21 


▫Anordna GR-möte AU AU  


▫Ärendelista GRO/AU GR  


▫Ärenden rörande 
ekonomi 


EC/AU GR  


▫Inkomna ärenden AU GR Alla ärenden bereds av 
AU som förberedning till 
beslut. 


▫Inkomna rapporter AU GR Alla rapporter skall 
tillställas AU 


▫Övriga ärenden AU GR Alla övriga ärenden skall 
tillställas AU 
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Ärende Beredning Ansvar/Beslut Anmärkning 
AU-möte    


▫Kalla till AU-möte  GRO  


▫Anordna AU-möte  GRO  


▫Avstämning av löpande 
verksamhet 


AU   


▫Avstämning kontoret KA AU  


▫Uppfölj stadgefrågor ST/AU GR Genom beslut kan stadga 
behöva ändras och detta 
skall ske pågående. 


▫Yttrande över förslag till 
stadgar/arbetsordning för 
enskilda klubbar 
 


AU GR  


▫Övriga ärenden AU GR  


    


Övrigt    


▫Framställning av 
Handboken 


AU GR Rapport till GR-möte vid 
RM. 


▫Produktion av The Lion Redaktör/tidningsk
ommitté 


Redaktör Rapport till GR-möte vid 
RM. 


    
Budget och ekonomi    


▫MD:s budget och 
ekonomi inom beslutad 
ram och plan 


EC/AU GR Uppföljning sker inför 
varje AU-möte för 
rapport till varje GR-
möte. 


▫Uppföljning av budget 
och plan 


EC  Varje månad. 


▫Förvaltning av likvida 
medel 


 EC/AU/EA Placeringskommittén har 
enligt GR3 §49 2003-
2004 i uppdrag att ge GR 
rekommendationer och 
underlag för beslut 
avseende placering av 
MD101:s likvida medel. 


▫Upphandling av resor och 
logi 


AU AU Särskild offertförfrågning 
sker vid upphandling av 
Conventionresan. 
Reseledare skall ingå i 
priset. 


    


MD:s kontor    


▫Övergripande principiella 
frågor 


GRO/AU GR  


▫Löpande personal- och 
organisationsfrågor 


KA/GRO/AU AU  
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Ärende Beredning Ansvar/Beslut Anmärkning 
Kommittéer och 
projektgrupper 


   


▫Tillsätter projekt- och 
arbetsgrupper 


AU GR  


▫Utser ledamöter i projekt- 
och arbetsgrupper 


AU/RVN GR  


▫Ekonomiska resurser till 
projekt- och arbetsgrupper 


AU GR  


▫Verkställighet enligt 
plan/uppdrag 


 KO/PL  


▫Ekonomiskt ansvar för 
tilldelade/beviljade medel 


 KO/PL  


▫Rapportering av 
verksamheten till AU/GR 


 KO/PL Skriftlig rapport till AU:s 
möte för beredning till 
GR:s möte. Rapporten 
skall vara AU tillhanda 
en vecka före AU-mötet. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Förklaring till förkortningar 
AU Arbetsutskottet 
EA Ekonomiansvarig 
EC Ekonomicontroller 
IPCC Omedelbart föregående guvernörsrådsordförande 
GR Guvernörsrådet 
GRO Guvernörsrådsordförande 
VGRO Vice Guvernörsrådsordförande 
KO Kommittéordförande 
PL Projektledare 
RMK Riksmöteskommittén 
RO Riksmöteskommitténs ordförande 
RVN Riksvalnämnden 
ST Stadgesekreterare 
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Lions Clubs International MD-10 


Hjälpkommittén 


Handikapprojekt 2007 - 2008 
 


Projekt  HANDIKAPP-OS   -  Stöd Svensk Handikappidrott 


  “Handikappidrott är det viktigaste rehabiliteringsinstrumentet” 
 
 


Projektplanen upprättad den 20 juli av Börje Jonson 


  behandlas den  24-25 augusti 2007 av Guvernörsrådet 
 
 


Mål: Aktiviteten med dess olika möjligheter och betydelse bör vara känd av 


varje Lionmedlem i Sverige. Lions stöd skall skapa förutsättningarna för 
duktiga handikappidrottare att kunna prestera sådana resultat att de högt 
satta kvalifikationsgränserna för deltagande vid Handikapp-OS 
(Paralympics) kan uppnås. 


 


Förutsättning: Beslut Vid Riksmötet i Jönköping 2007  
  Klubbidrag inkl. ev. Gåvobevisbeställningar ( skall aktiveras )  


Information till varje Lions med hjälp av projektbrev, DG resp. The 


Lion-artiklar  
 


Aktivitetsledare: PCC Börje Jonsson 
 


Tidplan:  Start augusti 2007 
 


Projektbeskrivning: Det är utomordentligt viktigt för dessa svenska ambassadörer att få 


sådana träningsmöjligheter så att man kan få möta idrottskamrater från 
övriga delar av världen och då få mäta sin prestationsförmåga i ädel 
tävlan. Det faktum att nästan ingenting är omöjligt” för den som drabbas 


av handikapp utgör en trösterik förebild för oss alla, som ingenting vet 
om vad nästa sekund i livet kan innebära. Ekonomiska medel för ett 
möjliggörande är det viktigaste instrumentet för effektiv träning enligt 


information från många av våra Bragdlejonpristagare. Vår erfarenhet 
säger också att dessa fina ambassadörer gör en stor samhällsinsats på 
olika områden utöver idrottsinsatserna. 


  Vårt ger stöd ger alltså mereffekter. 


 
Riksmötet 2007 beslutade om att rekommendera ett klubbidrag till 
Handikappfondens totala verksamhet om minst 40 kronor per medlem 


inkl. ev. Gåvobevisbeställningar, varav 50% skall användas för 
träningssatsningen för  deltagande vid Handikapp-OS. 


    


Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2007, november 2007, februari/mars 2008 samt 


maj 2008. 
 
 


 
HAFO-081 
BJo 
070720 
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Lions Clubs International MD 101 


Hjälpkommittén 


Handikapprojekt 2007 - 2008 


 


Projekt  AKTIVERINGSPROJEKT - Nya möjligheter 
    
 


Projektplanen upprättad den 20 juli 2007 av Börje Jonson 
  behandlas den  24-25 augusti 2007 av Guvernörsrådet 
 
 


Mål: Vi vill skapa möjligheter att presentera lokala och nationella projekt för 
aktivering och rehabilitering av handikappade. Det kan handla om att 


bryta isolering, att skapa nya möjligheter, att ge stöd till “udda” 
områden, att höja insatsberedskapen och flexibiliteten under 
verksamhetsåret etc. 


 
 


Förutsättning: Beslut Vid Riksmötet i Jönköping 2007 
  Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
  Beslut av GR / GRO efter förslag från HAFO 
 
 


Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson 
    
 


Ekonomi:  Projektbidrag max. 100.000 
      
      
 


Tidplan:  Start augusti-2006 
 
    


Projektbeskrivning: Tanken är att få fram förslag till projekt vars förverkligande skall bli av 


betydelse för flera handikappade rent allmänt, att visa på möjligheter till 
aktivering som kanske inte prövats tidigare etc. Det vilande förslaget om 
"Ridning på remiss" kommer att bli föremål för en förnyad aktivering ( 


"omstart - nystart " ).  
 
 


Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2007, november 2007, februari/mars 2008 samt 


maj 2008. 
 
 
 
 


 
 


 
 
 


 
 


HAFO-082 
BJo 
070720  
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Lions Clubs International MD-101 


Hjälpkommittén 


Handikapprojekt 2007 - 2008 
 
Projekt  BRAGDLEJON - och LIVSKVALITETSPRISER 
   ÖVRIGA STIMULANSPRISER 
 


Projektplanen  upprättad den 20 juli 2007 av Börje Jonson 
    behandlas den 24-25 augusti 2007 av Guvernörsrådet 
 
Mål:    BRAGDLEJON. 2 stipendier om vardera 15.000 kronor till en aktiv kvinnlig  
    respektive en manlig utövare  av handikappidrott. Åstadkomna resultat skall vara på 
    “världsnivå”!. Juryn har dessutom möjlighet att utdela max. 15.000 kronor om man 
    finner att speciellt behov föreligger. 
 
    LIVSKVALITET. 2 - 3 stipendier om vardera 15.000 kronor till person som gjort  
    stora och föredömliga personliga insatser för egen och eller annans livskvalitet. 
 


STIMULANSPRISER. Priser vid Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott på  
 Stockholms Stadion. Totala prisbeloppet uppgår till 15. 000 kronor. Andra ungdoms- 
 aktiviteter kan också bli föremål för vår uppmärksamhet ( ex. Malmö Open, Sim-SM 


    för utvecklingsstörda,  Special Olympics etc. ) 
 
Förutsättning:  Beslut Vid Riksmötet i Jönköping 2007 
    Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 


Nomineringsarbetet aktiveras av HAFO och  genomföres i samarbete med närliggande 
Lions-klubbar och Svenska Handikappidrottsförbundet 


 
Aktivitetsledare:  PCC Börje Jonsson 
    
Ekonomi:   Priser               120.000 
    Riksmöteskostnader   20.000 
    Kommitté                5.000 
    
Tidplan:   Start augusti 2007 
 


Projektbeskrivning: Intresset för dessa stipendier bland verksamma inom handikappidrotten är stort och 
    det anses som mycket meriterande att bli nominerad till våra priser. Handikappidrott 
    anses av många vara den bästa formen av rehabilitering, den bästa aktiveringsformen 
    och den bryter isoleringsriskerna. Den skapar också möjligheter till nya utmaningar, 
    till ett bättre socialt liv och följaktligen till en ökad livskvalitet. 
 
    Livskvalitetspriserna har tilldelats båda “kända” och “okända” och är mycket upp-  
    skattade. Att lyfta fram och uppmärksamma stora insatser som sker i det tysta är en 
    viktig uppgift för Lions. Det handlar om kampen för Livskvalitet utifrån ovanliga  
    förutsättningar. De utdelade prisen har senare uppmärksammats av olika media i  
    samband med personreportage i dags- och veckotidningar. 
 
    Vårt prisstöd till ungdomshandikappidrotten är mycket uppskattat och betydelsefullt. 
    Det är viktigt att ungdomarna tidigt kommer i kontakt med idrottens rehabiliterings-
    möjligheter. 
  
Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2007, november 2007, februari/mars 2008 samt maj 2008. 
 
 
HAFO-083 
BJo 
070720 
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Lions varumärkeskampanj 
Underhandsrapport inför det tredje och sista året av den av RM beslutade 
varumärkeskampanjen. 
 
Ekonomi. 
 
Inför den sista annonseringsperioden återstår inklusive förväntat ekonomiskt bidrag från LCI 
för 2007-2008 cirka 685 000 kr. Detta är som beräknat cirka en tredjedel av den beräknade 
totala kostnaden för tre år. 
 
Tid för annonsering 
 
Enligt tidigare beslut skall annonseringen ske under höstterminen 2007. Nytt förslag från 
arbetsgruppen är att annonseringen planeras starta efter det att kampanjen Världens Barn har 
avslutats. Eftersom Världens Barn-kampanjen förväntas ge uppmärksamhet åt Lions kan vi 
genom att senarelägga annonseringen förlänga perioden då Lions på olika sätt syns i 
riksmedia. 
 
Utformning av annonserna 
 
Även om tidigare annonsers utformning fortfarande är en nyhet för ett mycket stort antal 
läsare bland allmänheten, kan det vara uppfiskande med en viss förnyelse med en 
igenkännande koppling till tidigare annonser vad gäller layout. Diskussioner om detta pågår 
med annonsbyrån. 
 
Utvärdering 
 
De tidigare två annonseringsperioderna har följt upp med en utvärdering i form av drygt 200 
intervjuer med allmänheten för att få en uppfattning om kunskapen om Lions och annonsernas 
genomslagskraft. Intervjuerna har genomförts med hjälp av distriktens PR-ansvariga. Antalet 
intervjuer är tyvärr för litet för att ge en säker statistisk bild av verkligheten. Tyvärr deltog 
endast hälften av distrikten i uppföljningen av senaste annonseringsperiod. Arbetsgruppen 
vädjar om distriktens medverkan i denna viktiga del av varumärkeskampanjen. 
 
 
 
Gävle och Stockholm, 2007-08-08 
 
 
 
Bruno Ahlqvist  Maud Nordell 
 
 
 
 
 
 
 
(vm-kamp rapport GR aug 07) 
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IT-kommittén        
                            Rapport till GR-möte 2 den 24 -26 augusti  
 


IT-kommittén deltog efter inbjudan vid AU-möte 1 i Vellinge den 4 augusti, under punkten IT. 
 


1. IT-kommitténs fortsatta arbete. 
  


IT-kommittén rapporterade att Stefan Sahlin har fått en projektanställning hos 
Gunnar Dafgård AB. Konsekvensen blir att Stefan kommer att få betydligt 
mindre tid över för arbetet med vårt medlemsregister.  
 
IT-kommittén är för närvarande inte i behov av någon ytterligare fast 
förstärkning. Däremot kan det finnas behov av förstärkning vid tyngre 
arbetsbelastning, hjälp med utredningar som berör organisatoriska 
anpassningar i bl.a. medlemsregistret, avtalshantering m.m. D.v.s. arbeten som 
inte ligger inom ramen för medlemsregistret. 
 
Vi anser det mycket svårt att snabbt ersätta Stefan Sahlin, särskilt med tanke på 
vår mycket strama ekonomiska ram.  
 
Inom den nuvarande ekonomiska ramen tror vi att det är mest effektivt att 
fortsätta samarbetet med Stefan Sahlin.  
Nuvarande ram räcker absolut inte till mer än underhåll och förstärkning av 
redan befintliga funktioner i medlemsregistret. 
Det finns inget utrymme för några nya funktioner eller vidareutveckling som t.ex. 
ungdomsrabatter. 
 


2. Hur MD101 skall hantera Leo-medlemmar i registret. 
 


Med anledning av en förfrågan från Caryn Adolph, Lions International, hur Lions 
MD101 vill hantera registerhållning och rapportering av våra Leo-medlemmar i 
registret. 
De få Leo-medlemmar som finns idag motiverar inte någon stor 
utvecklingskostnad för detta ändamål. Dock bör givetvis 101MD försöka 
utveckla verksamheten med Leo-klubbar. 
 
IT-kommitténs förslag är att Leo skall drivas som idag, utan några investeringar i 
medlemsregistret. Rapportering bör ske på det sätt som LCI anvisar oss med 
anledning av detta beslut. 
 


3. Befattningsbeskrivning, förslag från Kjell Jonsson. 
 


IT-kommittén har verkställt en stor del av listan men konstaterat att det finns en 
omfattande anarki i registerhanteringen mellan olika distrikt, vilket medför att 
vissa distrikt inte använder kommittéer utan inför samtliga medlemmar i resp. 
distriktsråd.  
 
IT-kommittén föreslår att vi inte använder kommittéer när vi registrerar distriktens 
olika befattningshavare, utan istället lägger dessa under nuvarande GR- resp 
Distriktsråd, och rubriceras som ”Funktionärer MD respektive Distrikt”. Kommittéer 
används därefter inte i registret.  
 
Varje distrikt får därefter hantera kommittéer som de själva vill, utan att detta 
registreras i medlemsregistret.  
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Listan på tillgängliga befattningar kan behöva utökas. Framställan får göras från 
distrikten men IT-kommittén blir den enda som får befogenhet att föra in nya 
befattningar i registret.  
 
Ett förslag på befattningslistan har sänts över till AU för behandling. 


 
4. Familjerabatten i medlemsregistret. 
 


Efter de senaste uppdateringarna hos LCI har våra funktionstester visat att det 
går att registrera och avregistrera familjemedlemmar. Vi har därför mycket 
goda förhoppningar att kunna göra funktionen tillgänglig i registret inom en 
nära framtid. Dock bör tester först genomföras, av distriktens IT-ansvariga. Vi 
måste även göra en bedömning av utbildningsbehovet och stödet till 
klubbarna.  
 
 


5. Policy för utbildning i medlemsregisterhantering. 
 


IT-kommittén anser det är viktigt att en utbildning av registerhanteringen årligen 
genomförs ute i distrikten.  
 
Dels för att informera om nya funktioner och dels för att utbilda nya IT-
registeransvariga i klubbarna. IT-kommittén kommer därför under hösten att 
utarbeta en policy för utbildning i distrikten och förslag till upplägg av 
utbildningen. 
 


6. Policy för distriktstittare i medlemsregistret. 
 


Med tanke på att det finns känsliga uppgifter i medlemsregistret bör en policy 
tas fram, för hur distriktstittare skall hantera uppgifterna. Ett förslag till vad en 
sådan policy bör innehålla kommer att tas fram av IT-kommittén, för fortsatt 
behandling av AU/GR. 
 


7. Lösenord för Lions medlemssidor/ medlemsregister. 
 


Ett förslag hur lösenordspolicyn skall vara för inloggning på Lions medlemssidor 
kommer att tas fram av IT-kommittén. Nuvarande lösenordspolicy kommer att 
revideras till verksamhetsåret 08-09. 
 


8. Regler för rapportering av klubbnedläggning och klubbsammanslagning. 
 


Det är viktigt att IT-kommittén får information från distrikten vid 
klubbnedläggning och klubbsammanslagning, för att följa upp detta på ett 
riktigt sätt i medlemsregistret. Därför kommer regler att utformas hur distrikten 
skall rapportera om klubbnedläggning och klubbsammanslagning till IT-
kommittén.  
 


9. Ev. ungdomsrabatt i Lions medlemsregister. 
 


IT-kommittén kan inte bedöma konsekvenserna av ett beslut att införa 
ungdomsrabatt med mindre än att vi fått en specifikation från IT-avdelningen i 
USA. Vi drar vissa paralleller med familjerabatten.  
 


10. IT-Kommitténs förslag till prioriteringar vid vidareutveckling av medlemsregistret. 
 
 Med tanke på vår medlemsutveckling tycker vi att analyslistor från registret 
måste  prioriteras. Se exemplet på åldersfördelning som framtagits 
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manuellt. Andra viktiga listor kan vara klubbarnas medlemstal för varje månad osv. (Se 
bilaga nedan till rapport) 


 
 
Den 10 augusti 2007 
 
Med Vänliga Hälsningar 
IT-kommittén 
Kjell-Arne Svensson/Sune Karlsson 
 
       
Åldersfördelning i MD 101 per 2007-08-09 
 
 


Åldersgrupp Antal % andel % grupp  


     
76 år o äldre 1573 11,56   


70 - 75 år 1861 13,67   


65 - 69 år 2605 19,14 44,37 Pensionärer 


60 - 64 år 3123 22,94   


55 - 59 år 1932 14,19   


50 - 54 år 1122 8,24 45,38 50 - 64 år 


40 - 49 år 1079 7,93   


30 - 40 år 286 2,10   


20 - 30 år 31 0,23 10,26 Under 50 år 


 13612 100,00   
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LIONS Hjälpkommittè MD 101 Rapport Augusti 2007 
 
Allmänt 
Sommaren är på väg att avslutas och Lions går ur startblocken för ett nytt spännande verksamhetsår. Vi 
känner oss laddade och fulla av energi inför kommande arbetsuppgifter. 
Vårt Lions arbete på hösten är den mest intensiva perioden med mängder av aktiviteter som skall bli gjorda 
och föra Lions framåt. Det är nu vi tar fram musklerna till vårt arbete som kommer i höst.  
 


• Vi har vårt första GR möte i Lund där viktiga frågor och inriktning från GR anger våra mål. Det är 
här som vi klarlägger MD 101,s  målbild för året  


• Fortsatt arbete med regelverk för projekt  
• Projektkatalogen skall färdigställes, de distrikt som har glömt att meddela om projekt som pågår och 


är på gång vill vi gärna få information om.  
• Sight First II kommer närmare sitt mål med våra insatser. Det är viktigt att få alla krafter att verka 


för att nå det mål som är fastlagt för MD 101. Summan 19 miljoner SEK till juli 2008.  
• Bring Quality to Life fortsätter på utstakad väg och vi medverkar vid EF och NSR  


 
Lägesrapport 


 
Novozybkov 
Projektet är avslutat och klart, det återstår en redovisning från projektledaren och en redovisning över 
ekonomin.  
 
Morogoro 
Är godkänt som Sight First II projekt från LCIF, och drivs av distrikt 101 B. 
 
Nepal, Flickskola 
Är godkänt som ett LCIF projekt, och drivs av distrikt 101SV 
  
Restaurangskolan, Oradea 
Projektering pågår och den lagda planen följs. Projektgruppen har fått ett antal frågor från LCI för den 
ansökan  om 75 000 USD, frågorna är redovisade och vi väntar på ett besked om beslut 
Projektet har utsedda ambassadörer som en extra drivkraft i detta projekt. De valda IRC i distrikten 
sammanfaller med båda rollerna. En djupare workshop kommer att genomföras vid den årliga IR 
konferensen  den 1-2/9-07 i Bromma.. 
 
SRV, Räddningsverket 
Möte med SRV har genomförts för diskussion om den fortsatta verksamheten, SRV är väldigt nöjda med 
samarbetet med Lions. I det nya avtalet kommer även Volontär verksamheten att skrivas in. Avtalet skall 
vara klart i september. 
 
Handikapp, HAFO 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - Nya möjligheter 
Vi vill skapa möjligheter att presentera lokala och nationella projekt för aktivering och rehabilitering av 
handikappade. Det kan handla om att bryta isolering, att skapa  nya möjligheter, att ge stöd till 
“udda” områden, att höja insatsberedskapen och flexibiliteten under verksamhetsåret etc. 
 
BRAGDLEJON - och LIVSKVALITETSPRISER 
ÖVRIGA STIMULANSPRISER 
BRAGDLEJON. 2 stipendier om vardera 15.000 kronor till en aktiv kvinnlig respektive en manlig utövare  
av handikappidrott. Åstadkomna resultat skall vara på “världsnivå”!. Juryn har dessutom möjlighet att 
utdela max. 15.000 kronor om man finner att speciellt behov föreligger. 
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LIVSKVALITET. 2 - 3 stipendier om vardera 15.000 kronor till person som gjort stora och föredömliga 
personliga insatser för egen och eller annans livskvalitet. 
 
STIMULANSPRISER. Priser vid Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott på  Stockholms 
Stadion. Totala prisbeloppet uppgår till 15. 000 kronor. Andra ungdoms- aktiviteter kan också bli föremål 
för vår uppmärksamhet ( ex. Malmö Open, Sim-SMför utvecklingsstörda,  Special Olympics etc. ) 
 
Gör Din kommuns centrum tillgängligt... 
Det totala samhällets olika funktioner är delvis stängda för dom som har ett funktionshinder. Klubbarna 
skall aktiveras i ett arbete, som via en “hinder-inventering” med uppföljande förbättringar syftar till att göra 
varje kommun mera tillgänglig. Information förmedlas på olika sätt, så att varje Lionsmedlem blir upp-
märksammad på alla de möjligheter som finns i projektet. 
 
HANDIKAPP-OS   -  Stöd Svensk Handikappidrott 
“Handikappidrott är det viktigaste rehabiliteringsinstrumentet” 
Aktiviteten med dess olika möjligheter och betydelse bör vara känd av varje Lion-medlem i Sverige. Lions 
stöd skall skapa förutsättningarna för duktiga handikapp-idrottare att kunna prestera sådana resultat att de 
högt satta kvalifikationsgränserna för deltagande vid Handikapp-OS (Paralympics) kan uppnås. 
 
Bring Quality to Life 
Vi har förändrat redovisningen på MD så att de tidigare projekten för bl.a Pakistan, Asien, Tält uppgår i en 
ny benämning som kallar för Bring Quality to Life (BQtL). 
Vår information i de två stora sammankomsterna EF och NSR har givit fin spridning över vårt arbete, 
hjälpsändningar har gjorts till flera områden. En skrift om vår verksamhet är under framtagning av 
projektgruppen. 
Tält för ca 600 000 SEK är inköpta för kommande behov till katastrofområden. 
 
Penningapåsen 
Inriktningen för Penningapåsens  påfyllning följer det fastställda regelverket, förslag till GR om utnyttjande. 
Är en bra reserv för behov av snabba åtgärder och hjälp till pågående projekt.. 
 
IR konferens 1-2/9-07 
Förslag till dagordning 


• Hjälpkommittèn, vilka är de?  
• Tala om vilka vi är och egna tankar och vad distriktet har för mål  
• Sight First II  
• Världens Barn  
• Resturangskolan, Oradea  
• Projekt som avslutats och som ev. pågår  
• Bring Quality to Life  
• SRV  
• HAFO  
• Året som Gott  
• Riksmötesbeslut  
• Pengapåsen  
• Övrigt ( Hjärnfonden-Miniprojekt 


 
Lev väl! 
Kruxet med goda ideèr är att de snabbt urartar till hårt arbete 


 
 Strömsön 2007-08-12 
 IRD Lennart Ahrnlund, Bengt Almqvist, Börje Jonson 
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Rapport från Ungdomskommittén, augusti 2007 
När det gäller kommitténs arbete så befinner vi oss fortfarande delvis i förra verksamhetsårets åtagande då vi har 
ett läger i Sverige som inte är avslutat. 
Men följande rapport kommer att kompletteras med mer information till GR-mötet i november.  
 
Utresande 
Vi har skickat ut 70 ungdomar till 25 länder i år. Fördelningen mellan länderna enligt nedan. 
 


Australien  2st Belgien 2st Danmark 6st 
Irland  2st England 1st Estland 1st 
Finland  1st Frankrike 1st Island 1st 
Israel  1st Italien 8st Japan 2st 
Kroatien  2st Holland 4st Norge 1st 
Portugal  1st Slovenien 2st Spanien 1st 
Tjeckien  4st Turkiet 8st Canada 1st 
Tyskland  5st Ungern 2st Österrike 5st 
USA  7st 


  
Inkommande. 
65 utländska ungdomar från 24 länder har rest in till Sverige i år. De har deltagit på de tre svenska läger som 
hållits, dessa har varit Camp Kalmarsund, Polar Camp och det norsk-svenska Wild Life Scandinavia. 
Fördelningen mellan länderna enligt följande:  
 


Belgien  2st Danmark 3st Polen  2st 
Slovakien                   4st Estland 1st Schweiz  1st 
Finland  5st Frankrike 1st Portugal  1st 
Italien  8st Japan 2st Israel  2st 
Kroatien  1st Holland 3st Turkiet  8st 
England  1st USA 2st Tyskland  3st 
Spanien  1st Tjeckien 1st Irland  2st 
Ungern  3st Österrike 3st Litauen  3st 


 
Utöver de utländska ungdomarna så har det också funnits svenska ungdomar på våra läger.  
Vi har under vår och sommar pga av BYED´s avsägande av uppgiften fått lägga ned mycket tid på att sy ihop de 
svenska lägren. Som det ser ut nu så har allt fungerat även om det även i år tog tid att få ungdomarna placerade 
hos värdfamilj. 
Vill här samtidigt ta tillfället i akt att hälsa Vivianne Eriksson(BYED 07-08) välkommen i kommittén. 
 
LEO 
När det gäller LEO-verksamheten så har de ungdomar som fick möjligheten att resa på LEO´s Europa Forum i 
Leipzig precis kommit hem. Deras reseberättelse kommer att föredragas vid ett senare tillfälle. 
Till helgen den 17-18 augusti kommer nästa utbildningstillfälle för LEO-medlemmarna när det gäller den 
ledarskapsutbildning som startades upp under föregående år. 
Utbildningens steg 2. kommer att hållas i Sölvesborg. Pengarna som vi fick från Konungens Jubileumsfond på 
Riksmötet i Jönköping kommer här väl till pass. 
 
LionsQuest/Narkotika. 
För hösten -07 har 32 skolor bokat LQ-kurser och flera av dessa är dubblerade. För våren -08 är 4 kurser bokade. 
Det vi vet idag är att det även kommer att hållas en LionsQuest kurs på lärarhögskolan i Göteborg under hösten. 
Myndigheten för skolutveckling  kommer med sin utvärdering av Lions Quest i slutet av augusti. 
 
Narkotikasökhundar. 
Nu har hundarna formellt hamnat hos kommittén som kommer att fortsätta att arbeta i positiv anda med stöttning 
och support ut mot distrikten. Vi hoppas naturligtvis att vi även fortsättningsvis får se nya ”Lions-hundar” ute i 
landet. 
 


Varberg, augusti-07 


Jan Lofjärd 


YED, 101 Sverige 








Lägesrapport till Guvernörsrådsmötet i Lund den 24-26 augusti 2007


Casa Minunata


Restaurangskola


 Oradea, Rumänien


NSR-projekt 2007-2009


Projektets syfte
• Att ge yrkesutbildning till ungdomar med handikapp


• Att skapa arbetsmöjligheter och vara förebild för integration av människor med


handikapp i arbetslivet


• Att skapa intäkter för egenfinansiering av restaurantskolan och Casa Minunatas


grundskola.


Projektets mål
• Att uppföra en byggnad på Casa Minunatas tomt med storkök och skollokaler


• Att bedriva yrkesutbildning med restaurangprogram.


• Att bedriva cateringverksamhet och skolbespisning.


• Att bli modell och kompetenscentrum för yrkesutbildning för ungdomar med särskilda


behov.


Byggprojektet


Ritningarna är färdigställda.


Markarbeten med rördragning är påbörjat


Insamlingskampanjen


1. Ambassadörer för projektet är utsedda i alla distrikt och utrustas med ett


kampanjkit för information och marknadsföring.


2. Kampanjen vänder sig till Lionsklubbar och företag. Skolor är en målgrupp


såsom informationsspridare.


3. Broschyr om Projekt Casa Minunata Restaurangskola biläggs tidningen. The


Lion.


4. Broschyren kommer också i en engelsk översättning för distribution till våra


nordiska grannländer som så önskar, men man kan även välja den svenska


versionen.


5. Filmproduktion görs för projektet genom Lion Lennart Forssén


6. Internetbaserad kommunikation för Lionsklubbarna byggs och Lion Sune


Karlsson utbildar rumänsk personal för att hantera verktyget.


7. Ansökan är inlämnad och kompletterad till LCIF och granskas av tjänstemän


i Oak Brook.


8. Bidrag söks ifrån Radiohjälpen


Först förskolan, sedan särskolan med lärarutbildningen och nu Restaurangskolan  - en


yrkesutbildning för att komma ut i arbetslivet!


/13 augusti, 2007 Christer Fält Projektledare
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Rapport om Orkester Norden i augusti 2007 
 


Många svenska musiker med i årets orkester. 
Det var inte mindre än 30 musiker från Sverige med i årets upplaga av Orkester Norden. Övriga länder hade 
följande antal deltagare: Norge 13, Danmark 11, Finland 11, Island 9. Numera är också musiker från andra 
länder välkomna om de studerar vid någon musikhögskola i Norden. Det var 13 sådana gäststudenter med från 
följande länder: Kanada, Tyskland, Spanien, Frankrike, Australien, Serbien, Kina och Kazakstan. Från Estland, 
Lettland och Litauen deltog 11 inbjudna musiker. 
 
Efter flera år i Malmö var årets repetitionsperiod flyttad till musikhögskolan i Arvika. Enligt ledningen för 
orkestern var detta ett mycket lyckat val. Det var ju här orkestern startade 1993 och var kvar till 1998. 
Dirigent var i år Petri Sakari och som solister medverkade Christian Lindberg och Jessica Busbee på 
trombon. Svenska Rikskonserters chef Björn W Stålne säger i årets programhäfte att orkestern är ett av de 
tydligaste exemplen på nordiskt samarbete och att det konstnärliga resultatet inte sällan överträffar de 
professionella symfoniorkestrarna genom den arbetsglädje och den entusiasm som utstrålas av varje musiker. 


 


Turnen 2007 gick till Sverige och Norge. 
Årets turne besökte följande platser: Arvika, Kongsvinger, Vara, Ytterjärna och Stavanger. För första gången 
svarade ett Lions distrikt för en konsert. Det var i Vara konserthus som distrikt 101 -VG var ansvarig arrangör. 
LC Vara tog på sig en hel del arbete och distriktet hade utsett en kommitte med följande Lions: PDG BengtArne 
Bengtsson, Tranemo, PCC Finn Bangsgaard och PCC Lennart Friden, Nossebro. Kornmitten hade ett hårt jobb 
med marknadsföringen av konserten bl a beroende på tidpunkten 3 juli. Man hade ändå lyckats att fylla 
konserthuset med över 400 besökare. Konserten blev till en stor upplevelse och de stående ovationerna ville 
aldrig sluta. Inte minst jublade man åt den virtuose trombonsolisten Christian Lindberg som spelade ett eget 
verk, Mandrake in the corner. Orkestern inledde med Helios ouvertyr av Carl Nielsen och därefter spelade man 
årets beställningsverk Refleks - fragment av Knut Vaage. Som final spelade man Pjotr Tjajkovskijs Symfoni nr 
5. Sedan tillkom tre extranummer. I Kongsvinger hade Norges kontaktperson PDG Erik Evang haft ett hårt jobb 
med att arrangera konserten. 
 


Ny huvudman för orkestern. 
Från 2008 måste Orkester Norden få en ny huvudman. Det finns en stark önskan bl a från Nordens olika 
musikhögskolor och även dirigenter som Esa Pekka Salonen, Okko Kamu m fl att orkestern får en fortsättning. 
Vi vågar påstå att Orkester Norden är Nordiska Rådets främsta kulturprojekt! Det märkliga har hänt att det nu 
är dragkamp mellan institutioner i Kristiansand och Stavanger i Norge om att få ta över huvudmannaskapet. I 
september räknar man med att styrgruppen skall ha ett möte med Nordiska ministerrådet och då ta ställning till 
vilken av de två intresserade som skall få ta över det fortsatta arbetet med orkestern. Det är ett speciellt värde i 
att en norsk institution blir huvudman. Orkestern har ju tillkommit på svenskt initiativ och hela tiden haft 
Svenska Rikskonserter som huvudman. Idealet vore om huvudmannaskapet kunde växla t ex vart femte år 
mellan de nordiska länderna. 
 
Det är naturligtvis med stor tacksamhet man kan konstatera att Svenska Rikskonserter har gjort en enastående 


insats från starten 1993. De första åren var mycket svåra, men särskilt dåvarande chefen Martin Martinsson 
gjorde en unik insats tillsammans med Chatarina Martinsson som var chefproducent. Björn W Stålne 
efterträdde Martin Martinsson och 2004 blev Lotta Lundell produktionschef, sedan Chatarina Martinsson blivit 
bitr chef för Malmö symfoniorkester. Det finns anledning att uttala ett stort tack till alla dem som inom 
Svenska Rikskonserter har jobbat med projektet på ett synnerligen professionellt sätt! 
 
 
Nossebro och Örby i augusti 2007 
Lennart Fridén Finn L Bangsgaard 
Kontaktperson Orkester Norden Bitr kontaktperson Orkester Norden 





